

陳樹渠紀念中學

中四、中五

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S18/19-098B

四十六周年校運會

敬啟者：有關上述活動之安排，詳情如下：

1. 校運會：

日期	2018年12月6日（星期四）及 2018年12月7日（星期五）	
地點	九龍深水埗運動場（港鐵荔枝角站A出口）	
時間	12月6日	上午8時10分至下午1時正 (部份中四及中五同學將參與下午的綵排至4時15分，有關事宜將以手冊個別通知家長)
	12月7日	上午8時10分至下午5時正
注意	詳閱附件【學生須知】	

2. 校運會閉幕禮及家校接力賽：

為加強學校與家長的聯繫及促進親子關係，本校誠邀 貴家長參與 12月7日（星期五）下午2時正舉行之家校接力賽（參加者須三人一組，由學生、家長及教職員組成。賽程150米，以接力方式每人跑50米），以及下午3時正之閉幕禮，敬請 貴家長踴躍參與。

請於 2018 年 11 月 22 日或以前透過「家校通系統」回覆，以便辦理及備案。

此致

貴家長



招祥麒

校長 招祥麒博士

2018 年 11 月 15 日

回 條

中四至中五

四十六周年校運會

敬覆者：有關 貴校通告（編號 S18/19-098B）內容，業已知悉。

本人 * 將會 / 未克 出席於 12 月 7 日（星期五）舉行之校運會閉幕禮。
 參加 / 不參加 家校接力賽。

此致

陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：_____

家長姓名：_____

班 別：_____ 班 號：_____

簽 署：_____

請於 2018 年 11 月 22 日以前透過「家校通系統」回覆

2018 ____ 月 ____ 日

為方便安排座位，請出席的家長填寫下列資料：

	家長／監護人姓名	與學生關係
出席閉幕禮		
參加家校接力賽		

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S18/19-098B

15th November, 2018

To: Parents of S4-S5 Students

The 46th Sports Day

S4 and S5

For your information, the details of the titled event are as follows:

1. Sports Day

Date	6 th , 7 th December 2018 (Thursday and Friday)	
Venue	Sham Shui Po Sports Ground (Lai Chi Kwok MTR Station Exit A)	
Time	6 th December	8:10 a.m. to 1 p.m. (Some S.4 and S.5 students will have a rehearsal until 4:15 p.m.. They will be individually notified through their student handbook.)
	7 th December	8:10 a.m. to 5 p.m.
Remarks	Please refer to the attachment titled [Notes to Students]	

2. Parent-Teacher Relay Race and Closing Ceremony of the Sports Day

In order to strengthen the school-parent linkage and foster the parent-student relationship, you are cordially invited to take part in the Parent-Teacher Relay Race, which is held on 7th December (Friday), 2 p.m., and the Closing Ceremony of the Sports Day commencing at 3 p.m. Contestants of the race will form teams of three, including a student with his/her parent and a teacher. It will be a 150-meter race, with each contestant running 50 meters. We sincerely look forward to your eager participation.

Thank you for your attention.



Chiu Cheung Ki

Dr. Chiu Cheung Ki
Principal

Reply Slip

The 46th Sports Day

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

S4 and S5

Circular no. S18/19-098B has been read and understood.

I WILL/ WILL NOT attend the Closing Ceremony of the Sports Day (7th December, Friday)

I WILL/ WILL NOT join the Parent-Teacher Relay Race

Name of student: _____

Name of parent: _____

Class: _____ Class no.: _____

Signature: _____

Please sign this circular through "School Comm System" on or before **22nd November 2018**.

Date: _____

To facilitate the arrangement of seats, please fill in the information below if your wish to attend the above events.

	Name of Parent / Guardian	Relationship with student
Closing Ceremony of Sports Day		
Parent-Teacher Relay Race		